
ZSpisnica zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva
Obce C 6 ry

konan6ho dfia 3. marca 2023

Prltomni: Starosta obce-lng. Martin Krdlovia
Poslanci OZ- Mgr. Zuzana Cintulova, JUDr. peter Halas, tng. Denisa Hladk6,
lvgr. Miku165 Lanik, Dusan OzAbat, Andrej R[sek, Mgr. pavotZetei6k

Ospravedlnen i i J6n Flajzlk, Marta Benekova
K o n t r o I 6 r k a o b c e : Silvia Heskovd - ospravedlnena
Hostia: lng. [4iroslav Smolinsk,

Program:

1. otvorenie
2. Schvelenie programu zasadnutia
3. Kontrola plnenia Uznesenia t.6DO22
4. lnventarizacia obce C6ry za rck2022
5. Ziadost'o odpredaj easti obecneho pozemku o celkovej vymere 14 m2 - Ladislav Komorny

a manzelka lvlilada, bytom Cery, Lachmannova 306
6. Znovu s6hv6lenie z6meru odpredaja pozemkov v areali byvateho pD Cary, pozemky regisha ,,E,,

parc. d. 899/'1 a 861/'l a schvebnie sposobu prevodu vlastntctva
7. Ziadost o poskytnutie dot6cie z rozpodtu obce na rok 2023 - ZO Jednoty dochodcov Cery
8. Ziadost o poskytnutie dotecie z rozpodtu obce na rok 2023 - SK Bantk CAry
9. Prerokovanie prlpravy VZN s fpravou ndjmov v bytoch vo vlastnlctue obce C6ry
10. R6zne
I l UtSKlrSra

12.zever

l.Otvorenie - za[iatok rokovania
Prltomnich poslancov a hostl na zasadnuti obecn6ho zastupitetstva privltal starosta obce lng. Martin
Kr6lovi6-
Starosta obce konstatoval, ,e z celkoveho podtu I poslancov je pritomnych 7 a Obecn6 zastupitetstvo
le sp6sobi16 pr6voplatne sa uznAsat.
Za overovatelov zepisnice boli na l. zasadnuti OZ poverenl na cel6 volebn6 obdobie Mgr. Zuzana
Cintulove a Mgr. [4ikul55 L6nik.

2. Schvalonie orogramu rokovania Obecn6ho zastuDitefstva obce earv
Starosta predniesol pritomnlim poslancom n6vrh programu rokovania. Poslanci hlasovanlm, ato
zdvihnutlm ruky, jednomyselne podtom pritomnych 7 poslancov ndvrh programu zasadnutia
Bchv6lili. Nikto nebol proti a nikto z poslancov sa hlasovania nezdr:at.

3. Kontrola plnenia uznesenia i. 6/2022
Uznesenia zo zasadnutia Obecn6ho zastupitelstva konaneho dia 15.12.2022 predniesol starosta
obce, ktori konBtatoval, Ze vsetky body Uznesenia 6. 6 boli splnen6_

4, lnventarizacia maietku obce eery za rok 2022
V tomto bode programu boli poslanci obozndmenI s vysledkami inventarizacie majetku obce C6ry za
rok 2022 prednesenlm spravy od Ustrednej inventarizadnej komisie ovystedku majetku a zavdzkov
k 31.12.2022. Nakolko neboli k tejto spreve Ziadne vyhrady zo strany postancov, poziadal starosta
obce poslancov o hlasovanie za schvelenie vysledkov inventarizacie za rck 2022, kde neboli zisten6
ziadne inventarizadne rozdiely. Poslanci podtom prltomnych 7, zdvihnuflm ruky jednomysetne schvelili
ilventariz6ciu maietku obce CeN za rck 2022



14 rn2 -
306

Pritomnych poslancov obozndmil starosta so Ziadostou Ziadatelov: Ladislav Komorny a manZelka
[,lilada Komorn6 rod, Dobrovodskd, bytom Cary, Lachmannova 306 o odk(penie pozemku o celkovej
uymete 4 m2 z patc. d. 47411 - ostatna plocha k novoutvorenej parcele d. 35/2 - zastavana plocha,
pozemok o celkovej vymete 10m2 zpatc.6.47411 - ostatn6 plocha k novoutvorenej parcele a. 3S/4 -
zastavan6 plocha v k.!. C6ry podfa vyhotoveneho cP L. 12gDO22 -fomas Hotid -'deo-Time, 906 34
Prievaly d. 352. lde o prilahl), pozemok pre a pod rodinnym domom d. p. 263 v k. U. eary, t. d. v ich
vlasinlctve, ktory dlhodobo uzivali predch6dzaj0ci vlastnlci, od ktorich rodinny dom nadobudti_
Podla S I ods. 2 pism. a) zdkona d. 138/1991 Zb. o majetku obcl- Obecn6 zastupitelstvo schvatuje
odpredaj obecn6ho pozemku v sulade s S,9a ods. 8 plsm. e) z6kona d. 138tj991 Zb. o majetku obal
a Zdsad hospoderenia s majetkom obce C6ry dl. ll b, ods. 2 pism c), starosta obozndmil p;itomnych
poslancov so skutkovlTm stavom a nechal na zvAzenie poslancov, aby sa k predmetnej Ziadosti
vyjadrili. Poslanci konstatovali, Ze rodina p. Komornej tento pozemok uzlva uZ viac ako 50 iokov aje
potrebn6 majetkovopr6vne vysporiadanie. Starosta poziadal pritomnych poslancov, aby hlasovati a ao
zdvihnutlm ruky, kto je za odpredaj uvedeneho pozemku. Htasovanlm ato zdvihnutim ruky,
z pr,tomnych 7 poslancov, za odpredaj 14 m2 obecn6ho pozemku hlasovalo 7 poslancov, nikto sa
hlasovania nezdrzal, nikto nebol proti. Poslanci jednomysefne schvStiti odpredaj j4 m2 pozemku za
3,00 €/m2, nakotko sa jedn6 o pripad hodny osobitndho zretela t. j. priamym predajom v zmysle S 9a
ods 8. pism. e) zdkona d. 13811991 Zb. o majetku obct. Sumu za odklpeny pozemok kupujuci
Obcr Cery vyplatia pred podplsanlm kipno-predajnej zmluvy v hotovosti do pokladne obce. Njktady
spojen6 s prevodom si kupujuci hradia sami. Podpisovanim kipno-predajnej zmluvy postanci OZ
poverili starostu obce Ing. [4artina KrAloviaa

u schv6lenie za
..E" parc. d.899/l a 86r/'l a schvabnie sp6sobu prevodu vlastnictva
Starosta informoval, Ze tento bod uZ bol na zasadnuti OZ rieseny, ate nebol ukondeny, preto sa
rozhodol tento bod dat opdtovne prerokovat na zastupitelstve. Jedne sa o pozemky v aredli byval6ho
PD C6ry pozemky regislra,,E" parc. C 899/1 a861/1 o vymere cca 2 000 m2. Navrhol poslancom,:e
najjednoduchsi sposob odpredaja je odpredaj cez Verejno obchodnu sutaz. Mgr. Mjkulas Lenik
navrhol do budiceho zastupitelstva pripravit podklady ato: podmienky verejnej obchodnej sUtaze,
mapove podklady, znaleck,, posudok. Poslanci odporudili starostovi obce do budtceho zastupitelstva
pripravit podklady k schv6leniu zdmeru odpredaja pozemkov v areetj byval6ho pD C5ry, pozemky
registra,,E" parc. d. 899/1 a 861/1.

7.ziadost'o poskvtnutie dotScie z rozpoatu obce na rok 2023 -ZO Jednotv dochodcov earv
Starosta oboznemil poslancov s obsahom Ziadosti o poskytnutie dot6cie z rozpoetu obce na rok 2023
pre ZO JSD Cdry vo viske 800,00 €. Po kretkej diskusii starosta po:iadal poslancov o hlasovanie.
Poslanci podtom pritomnych 7, jednomyselne zdvihnutim ruky schvaliti dotaciu na rok 2023 vo vlrske
800,00 € pre ZO JDS e6ry. Dotecia bude vy[dtovane do 31.12.2023.

8. Ziado6f o poskytnutie dotacie z rozpoetu obce na rok 2023 - 5K Banik 6arv
Starosta oboznamil poslancov s obsahom Ziadosti o poskytnutie dotacie z rozpoetu obce na rok 2O2S
pre SK Banlk Cary vo vyske 6000,00 € . Finanene prostriedky budU pouzii6 na poptatky pre SFZ
(seNisnd poplatky, prevddzka ISSF, poplatky pre registr6ciu hr6dov, dlensk6 poplatky, odmeny
rozhodcom), d'alej na n6kup Sportovych potrieb a cestovne. Poslanci poetom prltomnich 8,
jednomysetne, zdvihnutlm ruky schv{lili dot6ciu na rok 2023 vo v}iske 6000,00 € pre SK Bantk Cery.
Dot6cia bude vyudtovanA do 31.12.2023.

L Prerokovanie pripravv VZN s ipravou naimov v bvtoch vo vlastnictve obce earv
V tomto bode programu starosta obozn6mil poslancov so sp6sobom Wpodtu najomneho na bytovke
na ullci Agnelliho a poziadal o diskusii k uvedenemu. JUDr. Peter Halds po kr6tkej diskusii navrhot,
aby obec nepristupili k zvyseniu nejomneho, ale kzvyseniu percent do fondu oprdv. Tohto dasu
n6jomnlci tvoria fond oprAv vo vi6ke 0,35%. Poslanci navrhli zvlrsit'odvod do fondu oprAv na '1,57o.

Dalej starosta informoval poslancov o sposobe vypodtu n6jomneho v bytovke na ulici Skotska.
Uvedena bytovka je zatadene ako sluzobna a spadd pod regulovan6 nejomn6 cez l\,,linisterctvo
financii a starosta upozornil, Ze v tejto bytovke sa netvor, fond opr6v. Nakolko v uvedenej bytovke
nie s[ v6etky byly obsaden6 a zo zamestnancov Skolstva v nasej obci nie je zaujem o byt v tejto
bytovke, starosta navrhol, Ze by bolo morne niektore byty z regulovan6ho n6jomn6ho vyiat a wm by
vznikla moznosl' prenajat byt aj tlim obdanom, ktori nie s[ v pracovnom pomere v Skolstve vobci
Cery. Mgr. [,,likulas Lanik navrhol vydlenit vsetky byiy z regulovan6ho najomneho, aby bolo aj na tejto
bytovke mozne tvorit'fond oprav. lng. Denisa Hladk6 dala n6vrh, Ze by tieZ bola za vyiatie vsetkych
bytov stym, Ze by sa vo VZN schvdlili zla\a z nejmu ak by bol n6jomca zamestnancom Skotstva
v nasej obci. Starosta odpovedal, 2e skrsi uvedene riesit' s pravnikom a dolozi do bud[ceho
zaslupitelstva prSvnu anallizu. Dalej poslanci odporueili starostovi obce do budUceho zastupitelstva



pripravit n6vrh riesenia nAjomneho tak, aby bolo mozno ai na bytovke na ulici Skolske tvorit fond

oprev z ktor6ho by sa vykryli vydavky na opravy.

10. R6zne

=arosla 
informpval poslancov o tom, ako pokraduj( rekonstrukane prdce v zakladnej Skole,

' informoval, Ze prev6dzka Skolyje bez bezprobl6mov6,
- informoval poslancov, ze bolz dOvodu bezpednosti vykonany orez briez na ikolskom dvore,
- o zapojent obce do projektu z Enviromentdlneho fondu na nekup komposterov a tlaktorov6ho
mulaovaea,
- o moZnosti zlskat doteciu z VUC na tenisovy turnaj a aj na opravu ihriska
- o stave prlpravy zmeny Uzemn6ho pl6nu obce C6ry

l'1. Dlskusia
Vdiskusii mal pripomienku p. Dusan Ozabal, 2e poaas pohrebu ie ulica Agnelliho vel'mi tazko
prejazdna, ai by sa nedala obmedzit na krelky cas (poCas pohrebu) premevka na uvedenom lseku
ulice Agnelliho. Starosta odpovedal, ze uvedene sklsi riesit s pohrebnou slu2bou. Dalej sa o slovo
v tomto bode proqramu neprihlesil nikto z prltomnych.

10.Zevet
Nakolko boli vyderpane vsetky body programu zasadnutia, starosta obce pod'akoval pr,tomnym za
iaast a zasadnutie ukondil.

OVEROVATELIA: Mgr. Zuzana Cintulove

[49r. MikulSS Ldnik

Zaplsala:
tubica Kolldrove

lng. Martin Krelovi6
starosta obce


